
Burgemeester Sophie De Wit opnieuw 
lijsttrekker voor N-VA Aartselaar

Huidig burgemeester Sophie De Wit is kandidaat om zichzelf op te volgen na de gemeenteraadsverkiezingen van 
oktober 2024. Sophie zal opnieuw de lijst trekken van N-VA Aartselaar. Die koppositie kreeg ze eind november tijdens 
de N-VA-ledenvergadering.

Goed bestuur
Sophie blikt tevreden terug op het palmares van deze 
legislatuur. “Met de bouw van een nieuw zwembad en een 
nieuwe kleuterschool realiseerden we twee grote en moei-
lijke dossiers. Talrijke wegen, fiets- en voetpaden werden 
opnieuw aangelegd voor meer veiligheid onderweg. We 
leidden Aartselaar door de moeilijke coronajaren. En dat 
alles met een financieel gezonde gemeente: lage belastingen 
én een lage schuldgraad. Kortom: Aartselaar werd goed 
bestuurd en daar plukt elke inwoner de vruchten van.”

Projecten afronden
Maar daar houdt het natuurlijk niet op, want er ligt nog heel 
wat werk op de plank de komende jaren. “Om onze lokale 
handelaars na de zware coronatijd niet extra te belasten, 
stelden we de grote heraanleg van Kapellestraat en Laar uit. 
Maar die komt er nu wel aan. Ook onze gemeentescholen 
en kinderopvang zijn aan vernieuwing toe. Na de renovatie 
van het sportcentrum is het nu de beurt aan het cultureel 
centrum, de bibliotheek en jeugdontmoetingscentrum De 
Leonaar. Stuk voor stuk dossiers waarin we nu al de eerste 
stappen zetten en die we ook graag willen afronden.”

Ervaring en nieuw talent
De motivatie is dus groot. In de slipstream van Sophie wer-
ken we aan een sterke verkiezingslijst. “Alleen ben je niets. 
N-VA Aartselaar staat bekend als een sterk en hecht team. 
Het wordt een mooie combinatie van mensen met bestuurs-
ervaring in Aartselaar en getalenteerde nieuwkomers met een 
hart voor onze gemeente”, zegt Sophie De Wit.

Vertrouwen in de N-VA
De uitdaging is extra groot, nu de gemeenteraadsverkie-
zingen de eerste worden met opkomstrecht en niet langer 
opkomstplicht. “De N-VA staat klaar voor Aartselaar. We 
roepen elke tevreden inwoner op om naar de stembus te 
gaan en ons opnieuw het vertrouwen te geven. Een stem op 
de N-VA staat garant voor een goed 
en zuinig bestuur. De juiste investe-
ringen, lage belastingen én een begro-
ting op orde”, besluit burgemeester 
en N-VA-lijsttrekker Sophie De Wit.
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Vernieuwde fi etspaden in Baron van Ertbornstraat en Kleistraat
Van januari tot en met maart wordt er hard gewerkt aan de 
vernieuwing van de � etspaden. In de Baron van Ertbornstraat 
wordt het volledige � etspad gerenoveerd. Hetzelfde gebeurt 
in de Kleistraat, tussen de Baron van Ertbornstraat en het 
sportcentrum.

“Het gaat om twee fietspaden in slechte staat, die we nu met 
een rode asfaltlaag zullen bedekken. We krijgen daarvoor een 
eenmalige subsidie van de Vlaamse overheid, die 33 procent 
financiert. Die opportuniteit lieten we uiteraard niet liggen. We 
dienden dan ook meteen een dossier in dat goedgekeurd werd”, 
verklaart schepen van Openbare Werken Bart Lambrecht.

In januari wordt de Kleistraat onder handen 
genomen. In februari en maart is de Baron van 
Ertbornstraat aan de beurt.

Bart Lambrecht Schepen van Openbare Werken

Aanleg bufferbekken, hondenweide 
en natuurspeeltuin van start

Weldra start een aannemer op de weide tussen het intergemeentelijk zwembad Dok~3 en de bloemplukweide. Binnen 
enkele maanden verschijnen daar dan een bu� erbekken, hondenweide én natuurspeeltuin. De gemeente wist de grond 
destijds via een ruiloperatie te verkrijgen. Voor burgemeester Sophie De Wit was dat een belangrijk dossier. “Het is een 
grond die we voor meerdere doelen kunnen inzetten. Met de ruiloperatie bespaarden we de belastingbetaler in Aartselaar 
zo’n 300.000 euro.”

Regenwaterbuffer
Schepen van Openbare Werken, Sport 
en Dierenwelzijn Bart Lambrecht 
ziet meerdere dossiers samenvloeien. 
“Bij de heraanleg van de Kleistraat 
en Oever legde de Vlaamse Milieu 
Maatschappij (VMM) ons bijkomende 
buffering van het regenwater op. Dat 
realiseren we nu met een bufferbekken. 
Dat wordt bovendien landschappelijk 
geïntegreerd bij ons sportcentrum. De 
huidige smalle en drassige hondenwei-
de aan het Solhof verhuist ook naar 
hier. De ontwikkeling zorgt bovendien 
voor een leuke verbinding van het 
sportcentrum naar Bens Bloempluk-
weide. Een extra plus!”

Natuurspeeltuin
Schepen van Jeugd Mark Vanhecke 
zag dan weer opportuniteiten in het 
grondverzet voor de uitgraving van het 
bufferbekken. “Die grond recupereren 
we op het eigen terrein: we maken 
daarmee variaties in het reliëf. Ideaal 

om op te spelen en de perfecte basis 
om een knappe natuurspeeltuin te 
ontwikkelen. Zo wordt het ook een 
heel mooi project voor onze jongste 
inwoners.”

Ruis op de communicatie
Las u dit najaar in het blad van 
oppositiepartij Samen NAP ook dat 
men zich afvroeg of de weide nog 
wel ontwikkeld zou worden? “Een zeer 
bizarre communicatie van hun nieuwe 
lijsttrekker”, vindt N-VA-fractievoor-
zitter Yves Hulin. “Op de gemeente-
raad van maart werd het ganse dossier 
nog voorgesteld en unaniem goedge-
keurd, ook door de NAP-fractie.” 

De procedure voor de aanstelling 
van een aannemer liep volop op het 
ogenblik dat NAP haar folder buste. 
“Ofwel heeft die partij een zeer kort 
geheugen, ofwel probeert ze bewust 
onze inwoners te misleiden. Daar heeft 
geen enkele Aartselarenaar iets aan”, 

zegt Yves.

Mark Vanhecke 
Schepen van Jeugd

Yves Hulin 
N-VA-fractievoorzitter

aartselaar@n-va.be



Gemeente en scholen promoten samen rookvrije generatie
Schepen van Welzijn en Gezondheid Hilde Heyman is de 
bezielster van de campagne Generatie Rookvrij in Aartselaar. 
De campagne past perfect binnen ons label van Gezonde 
Gemeente. 

Generatie Rookvrij is een initiatief van onder meer Kom Op Te-
gen Kanker, Gezond Leven en Logo Mechelen. De Aartselaarse 
scholen Cade, Blokkendoos en De Wonderpluim scharen zich 
volledig achter het idee.

Kopieergedrag vermijden
“Samen met de scholen werd afgesproken dat er niet alleen bin-
nen de schoolmuren, maar ook daarbuiten niet meer gerookt 
wordt. Door niet in het zicht te roken, krijgen onze jongeren 
meer kans om later ook rookvrij te blijven. Zien roken, doet 
namelijk ook roken. Kinderen kopiëren vaak het gedrag van 
ouderen”, verduidelijkt Hilde Heyman de actie. De actie 
vindt behalve aan de scholen ook plaats aan speelpleinen, 
jeugdbewegingen en kinderopvang IBO Robbedoes. Borden 
met Generatie Rookvrij geplaatst werden. En in november 
verscheen de boodschap ook op de grond.

Rioleringsproject Halfstraat 
zorgt voor nieuwe trage weg 
naast Reukens
Op dit ogenblik legt een aannemer een nieuwe riolering aan 
in de Halfstraat, tussen de A12 en de tractorsluis. Het project 
leidt ook tot de verkoop van enkele gemeentelijke gronden en 
de aanleg van een nieuwe en nuttige trage weg. In de Half-
straat wordt ook meteen ledverlichting voorzien tot aan de 
tractorsluis.

100 procent gerioleerd
“De Halfstraat is een van de weinige straten in Aartselaar waar 
nog geen riolering aanwezig was en waar de huizen hun afval-
water in een gracht moesten lozen”, zegt schepen van Openbare 
Werken Bart Lambrecht. “Ook voor de Lindenboslaan, Berken-
laan, Groenenhoek, Zinkvalstraat, Molenveldstraat en Bekers-
veld starten we rioleringsprojecten op. We willen de komende 
jaren alle straten zonder riolering nog van een voorzien. Zo 
kunnen we als een van de eerste Vlaamse gemeenten een riole-
ringsdekking van honderd procent bereiken.  Momenteel zitten 
we al aan 96 procent, terwijl het gemiddelde bij de Pidpa-ge-
meenten slechts 79 procent is. 

Trage weg tussen Halfstraat en Oeyvaersbosch
De aannemer legt een nieuwe trage weg aan tussen de Halfstraat 
en Oeyvaersbosch. “Fietsers en wandelaars genieten daar bin-
nenkort van een nieuwe en verkeersveilige verbinding. Dat biedt 
meer opties om in en rond het bosgebied van de Reukens te fiet-
sen, wandelen of lopen. Bovendien is het ook voor alle inwoners 
van wijk Lindenbos een nuttige, bijkomende verbinding met het 
dorpscentrum van Aartselaar”, zegt N-VA-fractievoorzitter Yves 

Hulin, die zelf ook in wijk Lindenbos woont.

Verkoop van gronden
Tot slot verkoopt de gemeente in dit project ook een kmo-grond 
en een bouwgrond. “Onze voorgangers kochten die gronden 
destijds aan met het idee om er een nieuw technisch centrum 
te bouwen”, legt schepen van Patrimonium Eddy Vermoesen 
uit. “Maar door hoogspanningskabels over het terrein was 
dat praktisch onmogelijk. Het technisch centrum kwam dan 
uiteindelijk in de Oudestraat. De gronden bleven eigendom van 
de gemeente, maar worden nu verkocht. 
De opbrengst gaat waarschijnlijk naar 
projecten die wel een maatschappelijk 
nut voor Aartselaar hebben.”

Eddy Vermoesen
Schepen van Patrimonium

Schepen van Welzijn en Gezondheid Hilde Heyman 
steunt de campagne Generatie Rookvrij
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


